
Politikerinitiativ till kommunstyrelsen 

Utred att kommunens hantering av Sicklaön 14:1 är korrekt 

Jag har under sommaren nåtts av information från medborgare att det finns misstankar att 
allt inte har gått rätt till i samband med det förlikningsavtal som kommunen träffade med 
Nacka 13:79 AB avseende otillåten trädfällning på kommunens fastighet Sicklaön 14:1. 
Detta beslut fattades på Kommunstyrelsens möte 2019-11-01 och hette då ”Förlikningsavtal 
om otillåten trädfällning i Nacka strand” KFKS 2016/702.  

. 
Jag tycker att det är av yttersta vikt att allt går rätt till vid beslut som kommunstyrelsen 
fattar och att nämnden har haft rätt underlag för sitt beslut. Jag anser att kommunen vid 
tvivel om att det skett felaktigheter skall utreda detta skyndsamt.  
Tills detta är gjort så är det också viktigt att ”nödstoppa” allt arbete som pågår tills detta är 
utrett och på så sätt minimera eventuell skada.  

Jag yrkar därför 

-Att kommunen snarast och skyndsamt utreder vad som har hänt i ärendet ”förlikningsavtal
om slutreglering av ersättningsanspråk avseende otillåten trädfällning på fastigheten
Sicklaön 13:79” som behandlades av kommunstyrelsen 2019-11-01.

- Att kommunen interimistiskt stoppar sin plantering av tio ekar på fastigheten Sicklaön 14:1,
Augustendalsvägen 31-37 tills ovanstående utredning är gjord och presenterad för
kommunstyrelsen.

_________________________ 

Mikael Carlsson, Nackalistan 




